
PROTOKOLL nr 22

vid sammanträde den 29/11/58 i Djurgårdens IF:s 
överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Eckerbrant, Norén, 
Lövdahl och Liliequist.

Förhindrad: Rinman.

Engagemang i Saltsjöbaden:
§ 176.

Ordföranden redogjorde för preliminär överenskommelse med Saltsjöbads
bolaget i fråga om slalombacken och vidhängande lift och andra arrange
mang för en sammanlagd kostnad av c:a kr. 40.000. Beloppet skall utlånas 
räntefritt av bolaget till DIF med enda skyldighet i fråga om återbetal
ning för föreningen att så skall ske med hälften av inkomsterna från lif
ten. F.ö. hade vid underhandlingarna ställts i utsikt att bolaget under 
hand skall avskriva då resterande del av lånebeloppet. I och med att DIF 
således ej står någon ekonomisk risk, gavs ordföranden fullmakt slutföra 
avtalet på angivna grunder.

Enär intresse från de aktiva i Saltsjöbaden försports för övergång till 
DIF och O. Pierrou, tidigare DIF-medlem, förklarat sig beredd stå som le
dare för ett sådant avsnitt av backåkare, diskuterades att adjungera ho

nom med skidsektionen. Samtidigt meddelades att Holger Carlsson åtagit 
sig som AU-ordförande och Erland Almkvist som generalsekr. i backveckan.

TV-diskussion:
§ 177.

Diskuterades den överenskomna TV-sändning från bordtennis-SM, som ak
tualiserats genom ett kombinerande med affischreklam. Då underhandlingar 
om TV-sändning även från backtävlingar i Hammarbybacken förts på tal, 
ifrågasatte sekreteraren det lojala mot andra idrott sevenemang att träffa 
ett sådant avtal utan hörande av andra parter, som kunde tänkas bli lidan
de genom TV-sändning på dessas tävlingstider. Sammanträdet rekommenderade 
ett försiktigt avvaktande av utvecklingen och den utredning, som RF och 
specialförbunden medverkar i.

I anslutning härtill diskuterades uthyrande av stadigvarande reklam
platser vid Hammarbybacken. Idrottsstyrelsen skall kontaktas i detta ären
de. Nordlund utbad sig förhandlingsrätt med Eia Radio (Blaupunkt) om dylik 
reklam och uppdrogs snarast ge rapport härom.

Protokollsjustering:
§ 178.

Föredrogs protokoll nr 21 av den 24/11/58, vilket godkändes i före
liggande skick. I anslutning till protokollet diskuterades vissa lokal
frågor jämte lånet till J. Nyström. Kontakt med Folksam i viss lokal
fråga skall ev. tas på s.k. högre plan för att äntligen nå en överens
kommelse .

Box- och bt-rapport:
§ 179.

Meddelade Norén, att boxningssektionen fått ett nyförvärv (Henry Haga 
från Borlänge) och att bordtennissektionens lotteri numera bifallits av 
OA. Senare skall upptas frågan om hur lott försäljningen skall ske.



forts. prot. nr 22 den 29/11/58

Representation i skidor:
§ 180.

Beslöts medge kr. 30:- pr man för de 5 representanter, som vid 
Skidförbundets 50-årsjubileum uppvaktade från DIF:s sida (Dunér, No
rén, Eckerbrant, Nirling, Almkvist).

Tack:
§ 181.

Föredrogs tackskrivelse från Mary Engström för Djurgårdens uppvakt
ning vid hennes makes, Folke, bår, och likaså tackskrivelse från Hellas 
för uppvaktningen vid klubbens 50-årsjubileum.

Uppvaktningsärende :
§ 182.

Då T. Tegnér inför sin 70-årsdag den 6/12 anhållit att gåvor måtte 
utbytas mot en slant till en fond för att bygga ett utsiktstorn, be
slöts att som alternativ uppvakta honom med föreningens guldplakett. 
Dessförinnan skulle dock efterhöras efter vilken linje AIK går i detta 
ärende. Uppdrogs åt ordföranden och sekreteraren definitivt att besluta. 
(Sedan AIK låtit meddela sin avsikt att uppvakta genom att skänka 150 
kr. till tornbygget, blev Djurgårdens åtgärd att anslå 50 kr. för samma 
ändamål och att låta den Tegnér närstående W. Lyberg i samband möd den
nes personliga uppvaktning överlämna en blombukett från föreningen.)

Stadionchefen Tage Ericson skall på sin 60-årsdag den 9/12/58 på gr. 
av sin sjukdom uppvaktas med en blomsteruppsats.

Krav på fotboll:
§ 183.

Beslöts hos fotbollsstyrelsen begära att denna inom kort skall pres
tera program etc. för de under 1959 planerade vår- och höstturnéerna.


